
 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om privata HVB-hem 
 

I ett utspel vill Socialdemokraterna nationellt att kommunerna tar över alla privata HVB-hem 

som tar emot unga kriminella. – Syftet är att få bort oseriösa aktörer, höja kvalitén och att få mer kontroll, 

säger partiledaren Magdalena Andersson i sitt sommartal den 25 augusti. 

Ett mycket bra förslag som vi i Vänsterpartiet länge drivit. Frågan är nu om Socialdemokraterna i 

Malmö kommer att göra detta? 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Kommer det nu tas initiativ att genomföra detta förslag i Malmö? 

 

 

Malmö 2024-08-26 

Anders Skans (V) 

 


